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Porque deberíamos falar máis en galego?

Falar máis en galego é un acto de profundo respecto e amor polas nosas raíces culturais e 
lingüísticas. O galego, coa súa melodía única e a súa rica historia, é moito máis que un simple 
medio de comunicación; É un testemuño vivo da identidade e do legado de Galicia. Cada palabra, 
cada expresión en galego, conéctanos coas xeracións pasadas, coas historias e vivencias dos nosos 
antepasados que forxaron a súa vida nestas terras verdes e montañosas.

Promover e utilizar o galego na nosa vida cotiá reforza a nosa identidade cultural e permítenos 
preservar unha parte esencial do noso patrimonio. Nun mundo cada vez máis globalizado, onde as 
culturas tenden a homoxeneizarse, manter viva unha lingua minorizada como o galego é un acto de 
resistencia e posta en valor da diversidade cultural.

O galego tamén abre unha fiestra á rica literatura, música e tradición oral que doutro xeito poderían 
perderse. Falando galego mantemos viva unha forma única de ver o mundo, unha perspectiva que 
foi configurada por séculos de historia, xeografía e experiencias particulares.

Ademais, o uso do galego no ensino, nos medios de comunicación e na vida pública fortalece o 
sentido de comunidade e de pertenza. Fomenta un ambiente inclusivo onde todos os falantes se 
sintan valorados e respectados, e onde a lingua non é só un vestixio do pasado, senón unha 
ferramenta vibrante e relevante no presente.

Ensinar e falar galego ás novas xeracións garante que esta lingua siga sendo parte viva e dinámica 
da nosa cultura. É un legado que merece ser transmitido con orgullo, para que siga florecendo e 
enriquecendo a nosa sociedade. Falar galego é, en definitiva, unha forma de honrar o noso pasado, 
afirmar o noso presente e garantir un futuro no que se celebre e se conserve a diversidade 
lingüística.


